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Verslag Bewonersplatform Aldenhof 10 oktober 2023 
 
Aanwezig: Pierre Sophie (vz), Toine van Bergen, Arjan Bresser, Johan de Bruijn,  
John en Lydie Hobo, Denny Leewes, Augustinus Panford, Hans Peters,  
Robertjan van Putten-Joosten, Yurre Wieken 
Pieter Pelser (opbouwwerk), Patrick Janssen (regisseur Fysiek, tijd. aanw.) 
Petra Kerkhof (notulist) 
 
Afwezig (mkg): Ed van den Hoogenband, Lisette van der Meer, Jeen Turksma 
Sonja Becks (bouwdorp), Puck van Bon (BK10 coördinator bredeschool) 
 
 
 
1. Opening;  
 
Pierre Sophie heet iedereen welkom. Hij stelt iedereen op de hoogte van de berichten 
van verhindering. 
 
Toegevoegd agendapunt: groenbeleid; 
 
Denny geeft foto’s aan Patrick over het groen in de wijk, met daarop kale plekken in 
het groen, groen dat gedeeltelijk is gesnoeid, braamstruiken en Haagwinden die 
overal doorheen groeien, kuilen in het gras, onkruid. Het is een grote ergernis van 
bewoners. 
Patrick geeft aan dat in Dukenburg een pilot is gestart met het vergroten van de 
biodiversiteit. Dat heeft tot gevolg dat bermen hoger zijn dan men gewend is. 
Daarnaast is het een politieke keuze om het groen zoveel mogelijk natuurlijk te 
houden. Dat betekent niet dat er minder onderhoud wordt gepleegd, maar een 
andere wijze van onderhoud wordt uitgevoerd. Het onkruid is ontstaan door gebrek 
aan mankracht bij Dar en bij de onderaannemers van Dar.  
Het platform wijst erop dat door het warmere klimaat het groen sneller groeit, dus 
vaker onderhouden moet worden. Patrick legt uit dat dit per locatie verschilt en per 
locatie wordt beoordeeld. Als het groen deels korter is, kan dit te maken hebben met 
verkeersveiligheid of doordat er klachten over waren. Dan is dat deel van het groen 
gesnoeid. 
Vanuit het platform wordt opgemerkt dat het groen op de Oranjesingel wél goed 
wordt bijgehouden. Patrick legt uit dat wordt gewerkt met ABC-kwaliteit. Het groen 
in het centrum wordt naar A-kwaliteit onderhouden. De wijken in Dukenburg hebben 
B-kwaliteit. 
 
John geeft aan dat bij hem de straat opengebroken is geweest. De werklui zijn 
vertrokken, maar de paaltjes en bergen zand liggen er al maanden. Patrick geeft aan 
dat er veel werkzaamheden in Nijmegen worden uitgevoerd en niet alles meteen kan 
worden gecontroleerd. Als er melding van wordt gemaakt, wordt dit opgepakt. 
 
Vanuit het platform wordt opgemerkt dat het pad bij De Doekenborg bijna geheel is 
overwoekerd. Patrick geeft aan dat De Doekenborg verantwoordelijk is voor dat deel 
van het groen. De Doekenborg is hier al op aangesproken en hij verwacht dat dit 
binnenkort wordt aangepakt.  
 
Vanuit het platform wordt gevraagd of burgers zelf de openbare ruimte mogen 
onderhouden. Patrick legt uit dat dat niet is toegestaan, het betreft gemeentegrond. 
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Het kan wel voorkomen dat met een groepje inwoners een participatieovereenkomst 
wordt afgesloten waarbij de inwoners het groen onderhouden en de gemeente hen 
faciliteert. 
 
Lydie geeft aan dat de treurwilg bij de vijver bijna omvalt. Patrick adviseert om 
klachten over het groen te melden via de Meld- en Herstellijn 14024. Er wordt altijd 
terugkoppeling gegeven.  
 
De wijkopzichter van Dar controleert het onderhoud in de wijken. Op verzoek van het  

► platform zal Patrick een afspraak regelen met hem, Denny en Johan. 
 
Vanuit het platform wordt gevraagd waar vuurwerkoverlast gemeld kan worden. 
Patrick geeft aan dat ook die klachten bij de Meld- en Herstellijn gemeld kunnen 
worden. Rond Oud & Nieuw worden die klachten direct doorgezet naar Toezicht. 
 
Pierre bedankt Patrick voor zijn komst en toelichting. 
Patrick verlaat het overleg. 
 
2. Goedkeuren notulen 11 juli 2023; 

 
► Robertjan heeft hersteltekst aangeleverd voor de punten 6 en 10. Denny zal dit ter   

    verwerking mailen naar de notulist. 
 
Lydie merkt op dat de actie op haar naam niet correct is. Zij heeft alleen gevraagd 
hoe het ervoor staat met de picknicktafel. Pierre geeft aan dat de wens voor een 
picknicktafel is ingediend op Mijnwijkplan. Lydie is teleurgesteld dat slechts enkele 
platformleden het plan hebben geliket.  
 
3. Vaststellen agenda, mededelingen en ingekomen stukken; 
 
Pierre heeft een heuglijke mededeling van Lisette. Zij heeft aangegeven hierdoor 
minder actief te kunnen zijn voor het platform. 
 
4. Opschoondag 23-09 terugkoppeling; 

 
Denny en Hans hebben de opschoondag afgelast, omdat Talis zich had 
teruggetrokken, er geen koffie en thee tentje zou zijn en ook geen springkussen. 
Daarnaast bleek een wijkbewoner kort ervoor, samen met kinderen, zwerfafval te 
hebben opgeruimd. 
Pieter adviseert om de opschoondag een volgende keer minder groots aan te pakken. 
Klein beginnen rond de school of rond de maisonnettes en vandaar opbouwen. 
Agendeer het bijtijds en zoek de samenwerking met die wijkbewoner. 
 
5. Klimaatborrel 16-11; 
 
Op 16 november is er in het wijkcentrum in Meijhorst een klimaatborrel, thema: 
warmtenet. Inloop 19.30u. 
Gemeente, woningcorporaties en de EnergieFixers zijn aanwezig.  
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Pierre zou graag zien dat ook het platform vertegenwoordigd is. 
Er komt nog een artikel in de Dukenburger. 
 
6. Stand van zaken ketelhuis; 
 
Pieter deelt mede dat wordt gezocht naar een horecaondernemer die het pand kan 
exploiteren. Een ondernemer met een maatschappelijke insteek, zoals BUUR. 
De Lindenberg is gestart met meer activiteiten, zoals Podium 1390. 
Vanuit de Lindenberg wordt een projectgroep samengesteld die de behoeften van de  

► wijk gaat inventariseren. Het platform wordt verzocht hierin mee te denken en/of te 
ondersteunen. Het is voor het platform een mogelijkheid om zich te profileren. 
Ook jongeren worden betrokken. Er komt een nieuwe jongerenwerker in Aldenhof. 
Pieter zal hem adviseren om een keer aan te sluiten bij het platformoverleg. 
 
7. Onderwerpen/thema’s volgende overleggen; 
 
Denny wil actief iets met groen doen in de wijk, bijvoorbeeld tuinonderhoud bij 
bewoners of een groencommissie oprichten die meedenkt met de gemeente over 
groenonderhoud in de wijk.  
 
John noemt de woningnood en met name het knelpunt van het doorstromen naar een 
passender woning. 
 
Pierre adviseert beiden om de plannen uit te werken tot een concreet voorstel. 
 
Pierre stelt voor om Jessica van Hinten, ervaringsdeskundige op het gebied van 
armoede, uit te nodigen, evenals Carla Onderdelinden van de WijkMakerij 
Dukenburg. 
 
(Yurre verlaat het overleg) 
 
Toine wijst erop dat het OV in Aldenhof op de agenda moet blijven. Er komt extra 
geld voor OV vanuit het Rijk. Robertjan geeft aan dat de gemeente in de huidige 
concessie geen wijzigingen in de dienstregeling wil, maar het wachten is op het 
definitieve Vervoerplan van Breng. 
 
Robertjan verwijst naar het voornemen van de gemeente om de 50e t/m 53e straat 
opnieuw te asfalteren in 2026. Veel bewoners willen snelheidsremmende 
maatregelen. Het platform zou zich hard kunnen maken voor 30km-inrichting van 
deze straten in plaats van opnieuw asfalteren. 
 
Besloten wordt om in het volgende overleg de speerpunten te bepalen voor 2024.  
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8.   Rondvraag en sluiting 
 

Toine deelt mede dat de hoofdredacteur van de Dukenburger herstellende is van een 
zware operatie. Zijn werk wordt zo goed als mogelijk overgenomen, maar het is een 
uitdaging. 

 

Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 
Pierre bedankt iedereen voor zijn komst en inbreng en sluit het overleg om 21.00u. 

 

Volgende vergadering: dinsdag 21 november 2023. 

 

 

 
 

 


